
Poštovani,

Iz razloga već preuzetih obaveza nisam u mogućnosti
prisustvovati Sjednici općinskog vijeća nasilno zakazanoj
19.11.2024 g. Međutim i bez preuzetih obaveza ne bih došao na
tu Sjednicu dok god Vaš Veliki vođa „slučajni“ preds.općinskog
vijeća , drug Miro Šolić siluje i Statut i Poslovnik i saziva
Sjednice protivno istima tj sukladno predpostavci da je uspio
nekako skupiti većinu, Time dokazuje i pokazuje da je daleko
najgori,najnepismeniji i najnazadniji preds.vijeća u povijesti
ove općine idealan za komunističko-staljinjističko vrijeme
koje je na sreću daleko iza nas.

-čovjek koji mrzi sve što je hrvatsko (osim lažne invalidnosti
i mirovine) a predstavlja se kao „veliki“ Hrvat i domoljub –
Vaš je veliki Vođa

-čovjek koji nema mjeseci radnog staža koliko godina ima jedan
obični radnik u njegovim godinama , koji nikad u životu nije
zaradio niti svoju a kamoli tuđu plaću a priča o razvoju
gospodarstva ,projektima u RZ Prisike itd itd-Vaš je veliki
Vođa

-čovjek koji je bio zamjenik bivšem načelniku Mijiću a imali
Proračun 2,7 mil kuna a ostavili dug općini Muć od 4,1 mil
kuna,znači kao danas 10 ak mil eura priča o finacijama i o
Proračunu tako da mi je jako čudno da ga Min finacija još
nije zvalo da im pomogne i da ih educira oko vođenja državnih
financija-Vaš je veliki Vođa

-čovjek koji je zajedno sa pok.Jozom Jelavićem Kaparom,kao
članovi tadašnjeg Poglavarstva, donio Odluku da će privremeni
deponij za smeće biti na ulazu u Neorić (Podine) danas je
najveći borac za zatvaranje istog te smeća u cijelosti -Vaš je
veliki Vođa

-čovjek koji je u bivšem Domu za stare i nemoćne zaposlio i
prijavio gotovo cijelu svoju obitelj,koji je 10-15 g svaki ama
baš svaki dan ručao i večeravao sa vlasnicima tog Doma,bio
njihov kućni prijatelj,bio zadužen kao zaposlenik općine uz
Iliju Maretića da vrši mjerenja i kvadrate pojedinog objekta
pa tako i tog, proziva sve druge djelatnike općine pa i samog
načelnika oko kvadrature tog Doma. Pokušao je na račun istog



tog Doma skupljati neke sitne političke poene obećajući taj
dom Zupanijskim strukturama bez ikakvog natječaja i na štetu i
uštrb opcine Muć . Pitam Vas koju bi korist imala općina od
tog da to bude županijski dom. Niti bi radili „naši“ ljudi
niti bi štićenici s područija naše općine imali povlastice
niti benifite a jedino što SDŽ nebi plaćala najam jer ovakvih
domova imaju gdje god hoće za nula eura ali što cete to je -
Vaš je veliki Vođa

-čovjek koji je prije 3,4 g u Sinju ispred načelnika i Jurice
Jurića kmečao,molio,vapio da ga izaberemo za preds općiskog
vijeća kako bi ,kako je on naziva Perča (Jelena Grgić Stupalo)
doživjela najveći poraz i sramotu jer kad bude morala njega
gledat i poštovat kao preds vijeća bit će joj to udarac za
cijeli život. Nažalost Jelena tvojim drugovima koji to sve
znadu puno je draži i puno više uvazavan taj lakrdijaš od
tebe same ali to je-Vaš veliki Vođa

-čovjek koji inzistirao da se zaustave svi projekti ns Donjem
Muću što je i pokazao i dokazao blokadom 50 ak tis eura kod
Rebalansa za 2023 g za prostor jaslica,udruga ,vijećnice ili
bilo čega drugog,koji je tražio da se maximalno smanje davanja
DVD Muć i KUD Branimir 888 jer to su Carovi glasači-Vaš je
veliki Vođa

-čovjek koji je inzistirao i napravio zog za balote u Šolića a
na kome nitko niti igra niti će igrati,potrošio novaca za 5 km
vodovoda u Pribudama i Ogorju (inicijativa grupe građana iz
Sutine da se taj predmet istraži)-Vaš je veliki Vođa

-čovjek koji u 11 h ide na misu (ionako tu ide više pokajnika
nego vjernika) a već u 12 h izdajnički trči,lažima obasipa i
špijunira i inspekcije i policiju i novinare,krade općinski
pečat te se ponaša kao i kao i svaki mali miš iz ulja-Vaš je
veliki Vođa

-čovjek koji Vas je i na zadnjoj sjednici nasanjkao i prevario
te Odluku o postavljanju kamera na D 56 kroz Donji Muć i D519
kroz Sutinu zajedno s Vama stopirao dok se ne postave i u
Beara i u G.Muslima i u Čolacima i u Pribudama itd gdje
dnevno prođe 5-6 automobila za razliku od ove dionice kojom
dnevno prolazi nekoliko tisuća. Ono što Vam izgovaraju žitelji
Donjeg Muća i Postinja i Crivaca,mailovi koje prima načelnik,
obijesti i napadi kao nekidan ispred ambulante nisu za
svačije uši-Vaš je veliki Vođa



- čovjek itd itd itd itd o čemu ćete i puno još toga čitat u
mjesecu travnju.

Kad se sve to zbroji čini mi se da vi i jeste i zaslužujete
jedni druge i Velikog Vođu na svom čelu i moram Vam naglasiti
da je narod općine Muć sa oduševljenjem prihvatio Vašu
koaliciju te ćete se naprosto prošetati na slijedećim
izborima i bez problema i sa puno uspijeha voditi ovu općinu
prema velikom napretku i iskoraku. Međutim na posljednjoj
sjednici općinskog vijeća zajedno ste se izrugivali i sa
podsmijehom obrazlagali plaću načelnika općine Muć,znači ne
Filipa Stupala već načelnika općine. I što će mu veća plaća od
1300 e itd itd te Iz tog razloga od 01.12.odlazi Pročelnik
općine Muć na drugo bolje plaćeno radno mjesto jer mu je
koeficijent reguliran i limitiran plaćom načelnila.Odlazi i
ref financija gda Matija Duvnjak također na puno veću plaću od
ove jer je i ona zakonski vezana uz plaću načelnika tako da i
ona može maximalno imati 1050 e mjesečne plaće(300 e manje od
prosječne plaće u RH). Možda Vama to ne znači ništa i reći
ćete nek idu doći će drugi i možda sada likujete i smatrate
da ste uspijeli u svom pokvarenom i zločestom naumu ali
vjerujte mi a svi koji me poznaju znadu da će to biti, ono što
ćete čitati u mjesecu travnju bez obzira dali ću se ja
kandidirati , promijenit će Vam živote i mišljenja ljudi o
svima Vama (osiim Jelene i Palinića jer oni su dobre osobe).
Čitati će svećenici sa oltara,ravnatelji u školama,Vaši
ukućani,susjedi,mještani, šira društvena zajednica novine i
portali,vjerujte mi .Normalno ništa osobno i ništa privatno
jer ja nisam kao Vi i nikada ne miješam privatno sa javnim
interesom ali knjižica će biti najčitanija od svih jer će bit
besplatna i svi će ju dobit osobno na ruke.

Sada malo o predloženoj Sjednici općinskog vijeća

Izrađivač Plana ma kako god se zvao ima Zakonsku obavezu da na
prvu raspravu uvrsti Prostorni Plan na način da bude usklađen
sa županijskim planom. Znači planom višeg reda. Izvjesi ga odn
stavi na javni uvid.Tijekom daljnje procedure općinsko
vijeće,načelnik,građani,pravne i fizičke osobe mogu davati
primjedbe i zahtijeve na taj predloženi PP i u konačnoj
verziji može se razlikovati u velikom broju detalja u odnosu
na županijski. Poznajući pokvarenost i trostruku igru



„slučajnog“ preds vijeća druga Mira on će Vam sigurno
pokazivati ovaj prvi predloženi prijedlog a ne onaj konačni u
kojem neće biti nikakvih vjetrenjača niti ičeg od onog čime
Vas zavarava i straši. Žalosti činjenica da je na ovoj
raspravi bio ipak mali broj naših žitelja što pokazuje
određenu nezainteresiranost za ovu materiju. Ali nažalost bio
je lakrdijaš od „slučajnog“ predsjednika opcinskog vijeća drug
Miro Šolić koji je opet glumio i geodeta i arhitekta i planera
i ponovno pokušavao posramiti i općinu i načenika (sebe nemože
jer za to treba imat obraz kojeg on nema) na zgražanje svih
prisutnih svojim lažima ,insinuacijama i lažnim predpostavkama
i teorijama. Po meni dostupnim inf bilo je prisutno oko 30 ak
osoba od kojih je većina bila oni koji ne živi na područiju
naše općine i u čije zahtjeve mi čak i sumnjamo da im je želja
tu napraviti objekte te se vratiti živjeti tu već očito da
parcele dobiju status građevinske i mogućnosti prodaje.Međutim
vidimo da su se zadnjih dana povećali zahtijevi i interesi
ljudi prijavljenih u našoj općini koji svakim danom dolaze u
prostorije općine te podnose nove zahtijeve pa se ipak nadamo
pozitivnom iskoraku. Sigurno je da će vas
„slučajni“ predsjednik drug Miro ponovno pokušati uvjeravati
kako je načelnik opet nešto pogodovao,obećavao i ugrađivao
zahtjeve pojedinaca a svi dobro znamo da drug Miro nezna
ništa ama baš ništa o toj materiji i da niti načelnik niti
bilo tko može po tom pitanju nešto
naraviti,pogodovati,ugrađivati ako nije u skladu sa zakonskom
procedurom.Znači kada izrađivač plana pregleda svaki
zaprimljenu zahtijev, provjerava status parcele dali je u
Naturi,ili u ekološkoj zoni,dali već ima neku namjenu,dali ima
infrastrukturu dovoljnu da se proglasil građevinskom itd itd
što ni moja malenkost nezna, tek onda poštujući koeficijente
građevinskog područija može se vidjeti dali neka parcela može
ulaziti u kategoriju građevinske ili ne. Kad bi se pitalo
načelnika i kad bi on imao zakonsku mogućnost proglasio bi
cijelu općinu građevinskom ako bi to bio povod za povratak
stanovništva i mogućnost gradnje njihovih domova. Ili drugih
objekata Nažalost zakonski okvir je takav da to nije moguće.

2010 g zahvaljujući tadašnjoj većini u vijeću općine Muć
nezavisne liste Filipa Stupalo i ostalih vijećnika koji su to
podržali,predsj vijeća Marku Piplici koji je potpisao takav
Plan, uspijeli smo izglasati PP općine Muć i iz njega izbaciti
puno prijedloga koji nisu po nama bili od interesa općine i



njenih žitelja pa tako i kamenolom u Neoriću zaseok Krivi
Dolac iako je isti bio u PP SDŽ . Isti su nas prijetnjama i
pravdanjem zakonskom regulativom tjerali da uskladimo svoj
Plan sa zupanijskim . ali mi kao većina u općinskom vijeću
nismo to izglasali.Znači nismo dobili Suglasnost SDŽ na naš
Plan ali smo imali Plan koji je bio na snazi i bez te
Suglasnosti . Zakonski smo bili u prekršaju ali smo imal
općinski Plan kojim smo na taj način spriječili da kamenolom
započme raditi.

2017 g zahvaljujući većini u općiskom vijeću koji su činili
nezavisni vijećnici Liste grupe birača Filipa Stupalo i
vijećnika HČSP Jelene Grgić Stupalo i Josipa Granića i
zahvaljujući potpisu tadašnje preds Jelene Grgić Stupalo
ponovili smo istu stvar i iz našeg PP izbacili ponovno i taj
kamenolim i vjetropolja sa Movrana, Bujakovca,Ričipolja i
svega onog čime se mi kao večina nismo slagali.Donijeli smo
tada i Odluku da se solarni paneli mogu stavljati samo na
građevine a ne na podove pa smo i na taj način pokušali
otežati eventualnim investitorima kako bi kanalizirali
gospodarske inicijative prema drugim djerlatnostima nama
zanimljivijima i interesantnijima.Nažalost naši planovi kao
takvi nisu usklađeni sa zupanijskim,nisu i nemogu dobiti
suglasnost SDŽ ali ni investitori nemogu raditi ništa dok mi
svoj Plan ne uskladimo sa županijskim Znači vrlo
jednostavno,mudro u interesu naše općine i naših žitelja.

I sada će se vijecnici sa liste grupe birača Filipa
Stupalo ,zajedno sa načelnikom i dvoje vijećnika iz redova
Hdz boriti protiv svih Planova i projekata koji nisu u intersu
naših zitelja( naročito protiv vjetrenjača) ali i same općine
kao institucije te se nadamo da će nas u toj borbi podržati
barem Jelena Grgić Stupalo i Josipo Granić koji su i tada
podržali ovakav stav te da spriječimo neke inicijative
županije gdje ja sumnjam da umiješane prste ima i slučajni
preds drug Miro jer njegove političke ambicije su jako velike
i ako im je obećao Dom za stare i nemoćne kako bi skupio neke
sitne političke poene a kontrainteresa općine Muć, možda im je
obećao i da će u PP proći i sve ovo. Mi predpostavljamo da
je dogovorio s Vama ili s nekim iz Vaših redova sve ovo i onda
će za 2-3 mjeseca optuživati Vas osobno i pričati kako je on
bio pojedinac a da ste Vi bili većina. Znači vrlo jednostavno
možete spriječiti tog manipulatora da većinom glasova to



izbacite iz budućeg predloženog PP općine Muć kao što je radio
i radili ljudi oko načelnika sve ove godine dok su imali
većinu u vijeću. 25 g sve to stoji u Planu SDŽ a ništa se po
tom pitanju niti gradi niti hoće pa Vas pitam a zašto nije i
tko to sve ove godine uspiješno spriječava io zaustavlja na
zadopvoljstbvo svih mještana naše općine Pametnima dosta a
budale imaju preds općinskog vijeća druga Mira pa neka mu
vjeruju.Međutim ako i usvojite taj Plan (koji sadržava
vjetrenjače i projekte koji nisu u interesu općine) i
uskladite ga sa zupanijskim vjerujte da ga ovaj načelnik neće
potpisati niti u ovom svom mandatu realizirati a bez potpisa
načelnika Plan neće biti važeći.

Ono što smo mi htijeli kao općina postići ovim novim
Prijedlogom PP samo je realizacija nekih manjih projekata za
koje do sada nismo imali prostora u PP a to su stambena zona
u Neoriću,izgradnja hotelsko -ugostiteljskog objekta u
Gizdavcu,pokušaj zaustavljanje izgradnje dalekovoda između
Sutine i G Muća te interesa naših žitelja za građevinskim
parcelama. Ono što još smatramo da je bitno a to je da u PP
pokušamo ugraditi nešto nema niti jedna lok jedinica (gotovo
nemoguće)pa mo stoga planirali tzv streljanu na Zelovu u
predjelu napuštene Konstruktorove kave. Naime u SDŽ je
registrirano oko 6900 lovaca te tisuće ljudi koji posjeduju
legalne dozvole za oružje a da isti nemaju nikakvu mogućnost
servisiranja odn upucavanja svojeg oružja. Svi oni koji će Vam
pričati o opasnosti,zvukovima,narušavanju prirodnog staništa
itd nisu u pravu jer su mjere izuzetno stroge te se traži
maximalna i komplicirana papirologija , Studije utjecaja na
okoliš,atesti buke i zvuka, zadovoljavanje svih interesa
flore i faune itd itd Smatramo da bi to bio izuzetan projekat
koji bi donio mogućnost ulaganje u dodatne investicije i
ugostiteljskog ili servisnog sadržaja mogućnost zaposlenja
(ako itko i ima za zaposlit se) naših sumještana te kakav
takav iskorak tog dijela općine.Međutim svijesni smo i teškog
riješavanja imovinsko pravnih odnosa na tom područiju (puno
privatnih parcela) te smatramo usprkos interesu nekih ulagača
kao i lovačkih udruga da će ta investicija teško proći iako bi
donijela milionska ulaganja tako da nećemo bit puno razočarani
ako skupa odlučite da ista bude i izostavljena iz PP. Ako ste
kao većina bili protiv izgradnje prostorija za eventualne
jaslice, udruge i sadržaje od interesa svih naših žitelja,ako
ste svojim protuzakonitim amandmanima spriječili izgradnju



mrtvačnice u Ogorju G ,asfaltiranje ulica,izgradnju vodovodne
mreže, proširenja grobaljaj,izgradnje nogostupa,postavljanja
kamera i treptača duž D56 i D219,financiranje Udruga i
zaustavljanje niza projekata od interesa općine onda smo
uvijerenja da ćete ovo bez ikakvih problema izbaciti iz PP jer
nisam siguran da itko od Vas koji predstavljate trenutačnu
većinu u općinskom vijeću znade gdje je Zelovo a kamoli što je
interes i Zelova i općine.

To su Vam jedini interesi i jedina istina općine Muć u svezi
svega ovog a a sve druge insinuacije i lažne teorije i napadi
koje će Vam „slučajni“ predsjednik vijeća drug Miro plasirati
probajte iskoristiti najbolje u svoje političke svrhe.
Žalosti činjenica što ćete mu se opet iza leđa
rugati,smijati,ponižavati ga kao što ste i lani kod donošenja
Proračuna te pustili čovjeka da se preznojava,zamuckuje,glumi
znanje, a znali ste i upozoreni i od Vas samih da niti jedan
amandman neće proći i da je protuzakonit što je potvrdilo i
Ministarstvo financija.Ali dobro imali ste dva sata dobre
zabave i postigli cilj da obezvrijedite lutka na konopcu i
sprdate se s njim u javnosti i po terenu. No što ima veze sad
ćete imat novu Sjednicu i novog
geodeta,arhitekta,planera,izlaganje do kasnih noćnih sati jer
Bože moj ako nije uspijelo sa financijama uspijet će sa PP jer
ipak je to njegovo i Vaše područije i gdje je on to sve
naučio i zapamtio na studijama i velikom školavanju tako da
mu samo trebaju studebti koji če ga slušati a vi ste idealni.

Zdravi,veseli i debeli mi bil

Općinski načelnik općine Muć Filip Stupalo


